

VERSLAG BESTUURSVERGADERING 15 DECEMBER 2023

Aanwezig: Erik, Thierry, Johan, Hassan, Véronique, Fariborz

Verontschuldigd: Moustapha

Aanwezig personeel: Sarina Vanrusselt

1. Vergaderingen

1.1. Verslag bestuursvergadering 16/11/2023

Verslag is goedgekeurd.

2. Financieel verslag

2.1. Stand van de rekeningen

2.2. Financieel overzicht

Véronique overloopt het financieel overzicht. We zitten op een positiever resultaat t.o.v. het resultaat van vorig jaar op hetzelfde moment. We zitten momenteel dus zeker goed.

3. Bestuur en beleid

3.1. Personeel

Op 12/12/2023 vonden de functioneringsgesprekken met het personeel plaats met het dagelijks bestuur. Deze worden kort toegelicht en de gemaakte afspraken worden kort overlopen. Een evaluatie hieromtrent met het personeel zal ook nog volgen in de loop van januari.

3.2. Neutrale TKDV-kledij personeel/bestuur

De meerderheid van het bestuur vindt het geen meerwaarde om te investeren in blazers voor het bestuur, omdat dit persoonlijk is. Een overhemd met logo en das of eventueel dasspeld zien ze wel zitten.

De kledij voor het personeel vinden ze een goed idee voor de zichtbaarheid tijdens evenementen/opleidingen,...

3.3. Enquête clubs

Enquête wordt goedgekeurd en mag uitgestuurd worden.

3.4. Verslag BAV 08/12/2023

De structuur van het verslag wordt na bespreking verbeterd en goedgekeurd.

4. Leden en clubs

4.1. Stand van zaken leden & clubs

4.1.1. Totaal aantal actieve leden: 3472

4.1.2. Totaal aantal actieve clubs (met minstens 1 actief lid): 74

4.2. Evaluatie clubbezoek Jongyeong op 28/11/2023

Erik vertelt dat het een heel positief clubbezoek was.

4.3. Clubaanvraag Praeventio

Goedgekeurd, maar de hoofdtrainer Abdel Boulajhaf dient binnen afgesproken termijn de juiste kwalificaties te behalen (dangraden + sportspecifiek gedeelte van initiator taekwondo). Momenteel heeft hij reeds verschillende VTS diploma's behaald in de overkoepelende risicovechtporten.

5. Commissies

5.1. Commissievergadering CSZ 29/11

De commissie haalt aan dat ze het belangrijk vinden om samen te werken. Ook betreffende het opmaken van de IR lijst voor BO. Thierry haalt aan dat er vorig jaar veel problematiek was tijdens het opstellen van deze lijst. Dit jaar besliste het bestuur om het over een ander boeg te gooien om op een kwalitatieve manier een 1ste lijst samen te stellen en dit door Hassan te laten doen. Deze lijst werd transparant doorgestuurd naar de commissie. De commissie stelde een reservelijst samen op om daarop te kunnen terugvallen. Hassan haalt aan dat het belangrijk is om te kijken naar de kwaliteit van de scheidsrechters losstaande van persoonlijke problematiek.

Fariborz laat een geluidsopname horen van David Beckers die in conversatie is met Kourosh tijdens de commissievergadering, ook worden er nog andere flarden van geluidsopnames afgespeeld waarin te horen is dat David de manier van werken moeilijk vindt. De rest van het bestuur haalt aan dat de context van deze geluidsopnames moeilijk te kaderen zijn omdat het flarden van conversaties zijn. Ze staan er niet achter dat er zonder medeweten van betreffende personen geluidsopnames gemaakt worden in vergaderingen. Dit moet discreet kunnen gebeuren en is vertrouwelijk.

Erik vermeldt dat hij het heel belangrijk vindt dat er binnen de commissie een goede samenwerking plaatsvindt en dat het niet bevorderlijk werkt om elkaar tegen te werken. Elkaar ondersteunen is daarin essentieel. Om een goede samenwerking te vrijwaren is het een goed idee om eens fysiek rond de tafel te gaan zitten zodat we met een goede start aan de Belgian Open kunnen beginnen.

5.2. Refresher course 14/1/2024

Op de commissievergadering van 29/11/2023 werd besproken dat ze de cursus vooral praktijkgericht willen organiseren en scenario's willen overlopen. De cursus zal doorgaan van 09.00-13.00. Hassan zegt dat Arzu en Kourosh graag de praktijk betreffende handsignalen willen geven. Er is hiertegen geen bezwaar. Ook wil hij graag nieuwigheden binnen WT betreffende de regels meegeven. Hassan zou graag willen dat de cursus wat uitgebreider is zoals in september. Naar volgende edities toe om meer scheidsrechters te scholen zou dit beter zijn.

6. Activiteiten

6.1. Evaluatie hosinsulseminarie

6.1.1. Kosten

De kosten worden overlopen. De bedragen in het geel zijn nog geen zekere getallen omdat deze ofwel nog hangende zijn (subsidie BOIC), factuur sporthal die nog binnen moet komen en nog niet alle bonnetjes die binnen zijn betreffende restaurant kosten.

UITGEBREID						
	BEGROTING 2023		REËEL 11.12.2023		REËEL VERWACHT	
	Kosten	Opbrengste n	Kosten	Opbrengste n	Kosten	Opbrengsten
Inschrijvingen	€ -	€ 2.800,00		€ 4.205,00		€ 4.205,00
Kilometers bestuur & personeel	€ -	€ -	€ 438,92		€ 438,92	
Onkostennota Erik (verblijf)	€ 400,00	€ -	€ 300,00		€ 300,00	

Drank GM John Deuk	€ -	€ -	€ 17,28		€ 17,28	
Vliegticket GM John Deuk	€ 1.000,00	€ -	€ 2.166,37		€ 2.166,37	
Huur Sporthal	€ 320,00	€ -	€ -		€ 400,00	
Relatiegeschenken & bedankingen	€ 50,00	€ -	€ 111,60		€ 111,60	
Drukwerk - deelname attesten	€ 50,00	€ -				
Vergoeding GM John Deuk	€ 2.000,00	€ -	€ 2.916,82		€ 2.916,82	
Restaurant kosten	€ -	€ -	€ 1.036,95		€ 1.206,15	
Broodjes - cafetaria	€ -	€ -	€ 557,30	€ 446,30	€ 557,30	€ 446,30
Subsidie BOIC	€ -	€ -		€ -		€ 2.000,00
SUBTOTAAL	€ 3.820,00	€ 2.800,00	€ 7.545,24	€ 4.651,30	€ 8.114,44	€ 6.651,30
SALDO	€ -1.020,00		€ -2.893,94		€ -1.463,14	

6.2. Poomsaeseminarie 3-4 februari

Belangrijk is dat poomsae 1-8 gekend is om de hele dag te kunnen meevolgen voor dag 1. Dag 2 zal hoogstwaarschijnlijk toegespitst worden op de hogere poomsae.

6.3. Belgian Open 2024

6.3.1.KPNP

Er werd een contract voor 5 jaar afgesloten met KPNP voor Kyorugi voor 37.500 EUR in totaal. Eveneens werd een contract voor 3 jaar afgesloten voor poomsae voor een totaal van 15.000 EUR.

6.3.2.G2-status Kyorugi

6.000 EUR werd betaald.

6.3.3.Registration fee Belgian Open:

150 EUR registratie
175 EUR ter plaatse
100 EUR TKDV-leden

6.3.4.Belgian Open Poomsae

Als we de Belgian Open poomsae willen organiseren, werd ons gecommuniceerd dat deze hoogstwaarschijnlijk ook een G2 status zal krijgen. Deze zou dan in het najaar georganiseerd worden, datum wordt nog bekeken en eventueel in samenwerking met de Korean Ambassadors Cup.

6.4. TKDV-wedstrijden

6.4.1.Evaluatie Indoor Brussels Taekwondo

De sfeer was goed. De wedstrijddag is uitgelopen. Hassan vertelt dat er tijd werd verloren door de IVR en ook waren er vele inschrijvingen waardoor er ook tijd werd verloren. Het extra veld in het midden van de zaal zorgde voor een overbelasting van de zaal wat soms voor onveilige situaties zorgde.

6.4.2.Wedstrijdaanvraag KWAN

Kwan wil graag een wedstrijd op 5 mei 2024 organiseren. Het bestuur apprecieert dit maar na het bekijken van de kalender wordt geconstateerd dat de maand mei reeds overvol zit qua wedstrijdgebeuren. Een andere maand moet zeker kunnen (in overeenstemming met de TKDV-kalender). Eventueel het weekend van 27/4 of doorschuiven naar het najaar van 2024.

6.5. TKDV-training op 14/4 kan niet doorgaan in Herentals.

Er wordt geopteerd voor de locatie van het universitair sportcentrum te Leuven, aangezien deze wel vrij is op 14/4.

7. Projecten

7.1. Jeugdsportproject 2023: evaluatie 'eigen clubacties' + bestendinging eindverdeling

De eigen clubacties worden grondig bekeken en er wordt beslist welke acties thuishoren in het jeugdsportproject.

8. Nationale federatie

8.1. WT Sustainability award "Health & Well-being"

Door de API-werking die we met onze federatie hebben opgezet ontvingen we deze award tijdens het gala van de Grand Prix Final te Manchester. Ook werd er een geldprijs toegekend van 10.000 EUR. Bij de uitreiking ter plaatse was er een misverstand met de coach van ABFT betreffende voor wie deze award was. Erik gaat nog contact opnemen met de voorzitter van ABFT hieromtrent.

Sarina neemt nog contact op met ABFT om na te gaan of dit reeds gestort is op de rekening van BTF.

8.2. EK Poomsae

8.2.1. Verslag Edith

Evaluatie wordt overlopen. Erik haalt aan dat aangezien Louis en Vera ook aanwezig waren op het EK dat het voor hem niet mogelijk was om naar Innsbruck te komen gezien er in hetzelfde weekend ook bij ons het danexamen plaatsvond en zijn aanwezigheid daar ook vereist was.

9. Topsport

9.1. Selectiecriteria EK senior/ WK junior

Het overleg met ABFT over de selectiecriteria voor EK senior en WK Junior loopt stroever dan de vorige 3 jaren. Zij willen de qualifiers gebruiken als selectie criterium, maar enkel ABFT heeft 3 atleten die hieraan mee gaan doen maar dit zijn niet zozeer de beste atleten. Dave wil nu graag met BOIC overleggen hieromtrent om toch zeker te zijn dat de beste atleten gestuurd kunnen worden.

10. Varia

10.1 Voorstelling nieuw boekhoudpakket

Véronique haalt aan gezien het om een nieuw boekhoudprogramma gaat, het niet ideaal is om dit aan te kopen omdat dit nog wat kinderziektes bevat.

10.2 Aankoop staan bureaus

Het idee voor de aankoop van staan bureaus wordt even aangekaart door Véronique. Het zou ergonomischer zijn om van tijd tot tijd van werkhouding te kunnen veranderen. Het bestuur gaat akkoord met de eventuele aankoop hiervan na opvragen van offertes.

10.3 Johan vraagt of er de mogelijk bestaat om de aangekochte rolmatten te laten inlopen in de "factory" als deze glad zijn. Als dit transportgewijs mogelijk is, zou dat moeten kunnen.

10.1. Volgende bestuursvergadering 16/01/2024 – 21:00 – Online